

Zoom into action at Taiwan's first-ever Jumptopia Colourful Adventure featuring Sonic the Hedgehog! From Singapore, this mega bouncy playground brings Sonic and Kiztopia's adorable characters together for a summer packed with giant inflatables, thrilling slides, and endless fun!

【Jumptopia繽紛大冒險】盛大登場!來自新加坡的超人氣親子嘉年華,首次登陸台灣,帶來全 台最大型氣墊樂園,結合6大主題氣墊區,打造前所未有的歡樂體驗!音速小子Sonic將與 Kiztopia可愛角色聯手,陪伴大家奔跑、彈跳、挑戰障礙、穿越滑梯,探索驚喜連連的夏日冒險。 你準備好迎接這場精彩刺激的旅程了嗎?

ADMISSION PRICE 入場票價	
TICKET TYPE 票券類型	TICKET PRICE 票價
Single Admission (Child)# 單人票 (兒童) *1 hour playtime (1 小時)	190 元
Single Admission (Child)# 單人票 (兒童) *Unlimited playtime (不限時)	390 元
Adult (18 years old & above) 家長票 (18歲及以上)	120 元
家長票 (18威及以上) #Child 12 years old & below re 12歲及以下兒童須	equires an adult accompany

© SEGA Kiztopia™, Jumptopia™ & © 2025 Kids Element Edutainment Pte Ltd. All rights reserved.

YOUR COLOURFUL ADVENTURE STARTS HERE!

你的编卷大冒险 從這裡開始!



Available from August. 此氣墊樂園將於 8月正式登場、敬請期待!



Supersonic Trailblaze | 極速燃焰滑道

Get ready to blaze through the 4-meter heart -pounding slides of Supersonic Trailblaze with your pals. Are you up for the challenge?

準備好與夥伴們一起衝上這四米高,令人心跳加速 的極速燃焰滑道吧!你敢來挑戰嗎?

Happy's Pool Party | Happy夏日泳池派對

Splash into excitement at Happy's Pool Party! Bounce through tropical palm trees and colourful beach balls in this refreshing summer wonderland.

一起噗通跳進Happy的夏日泳池派對吧!穿越熱帶 椰樹與繽紛海灘球,感受沁涼又歡樂的夏日樂園!

Raby's Choco Candyland | Raby甜蜜糖果樂園

Step into Raby's Choco Candyland, a magical world of aiant sweets and rainbow-coloured treats! Can you hop through this deliciously vibrant paradise filled with candy-coated surprises?

走進Raby的魔法甜點世界,巨型糖果與彩虹繽紛 的美味驚喜等你來探索!你能在這片甜蜜繽紛的樂 園中輕快跳躍,闖過糖衣滿滿的驚喜關卡嗎?

Sonic Turbo Dash | 音速衝刺賽道 04

Navigate Sonic's high-energy obstacle course filled with vibrant tunnels and colourful loops! Test your speed as you dash through this technicolour speedway designed for maximum adventure.

挑戰Sonic的超能量冒險路線,穿越炫彩隧道與繽 紛回旋彎道!在這條為冒險而生的賽道上,盡情衝 刺,秀出你的速度吧!跳

Ye Happy's Whimsical Haven | Happy夢幻樂園 (Available from August. 8月起正式登場。)

Enter Happy's dreamy purple playaround filled with magical surprises! Slide down gentle slopes and bounce through enchanting archways in this whimsical inflatable realm

走進Happy的夢幻紫色樂園,展開一場充滿魔法驚 喜的旅程!在柔和滑坡上滑行,穿越奇幻拱門,盡情跳 躍於這片夢境般的充氣世界!

🖌 Green Hill Escope | 綠色山丘大冒險 (Available from August. 8月起正式登場。)

Race through Sonic's iconic hills and emerald landscapes as you leap through loop-de-loops and dash down vibrant slides — all while making an escape from Doctor Eggman!

衝刺於Sonic經典的翠綠山丘與翡翠景色中,飛躍回 旋彎道,滑下鮮豔滑道-同時逃離蛋頭博士的追擊!

GET IN TOUCH 聯絡我們

🌐 www.kiztopia.com.tw 🛛 🖸 kiztopiatw 🛛 Event Hashtaa: #iumptopiaKH2025